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Inwoners met zorgen over 5G  

Op 7 februari jl. ontvingen wij een brief van een inwoners met zorgen over 5G. Zij geven aan 

zorgen te hebben over de gezondheidseffecten van 5G. Deze zorgen nemen wij serieus. Wij 

hebben hierover advies gevraagd aan de GGD. Uit dit advies is gebleken dat er geen 

gezondheidseffecten te relateren zijn aan de uitrol van 5G. Wij hebben deze inwoners 

hierover geïnformeerd via een brief. Na verzending van deze brief heeft ambtelijk een 

gesprek plaats gevonden met deze groep inwoners (Werkgroep Laarbeek Stralingsbewust). 

Tijdens dit gesprek zijn nog meer onderzoeken overhandigd met de vraag hier naar te kijken. 

Daarnaast is de brief in bijlage 1 overhandigd. In deze brief vraagt de werkgroep Laarbeek 

Stralingsbewust uw aandacht voor dit onderwerp. Wij hebben deze stukken in behandeling 

genomen en we blijven bij ons standpunt waarin we landelijk beleid volgen. De Werkgroep 

Laarbeek Stralingsbewust wordt hier ook over geïnformeerd. 

 

We volgen landelijk beleid  

We volgen het landelijke beleid omtrent uitrol 5G. De Nederlandse Gezondheidsraad en 

Wereldgezondheidsorganisatie (WHO) geven aan dat er geen bewijs is voor negatieve 

gezondheidseffecten door elektromagnetische velden van antennes en zendmasten. 

Voorwaarde hierbij is dat de bloostellinglimieten niet moeten worden overschreden. Deze 

limieten zijn opgesteld door een onafhankelijke groep internationale wetenschappers, de 

Internationale Commissie voor Bescherming tegen Niet-Ioniserende Straling (ICNIRRP). 

Nederland hanteert de ICNIRP-limieten die beschermen tegen te veel opwarming door de 

energie van antennesignalen. Deze limieten bevatten uit voorzorg een ruime 

veiligheidsmarge om ook rekening te houden met mensen met een zwakke gezondheid en 

kinderen. Ze gelden voor de optelsom van de straling van alle antennes, dus ook voor 5G.  

 

De Gezondheidsraad schrijft dat een verband tussen blootstelling aan elektromagnetische 

velden van antennes en negatieve gezondheidseffecten niet is aangetoond en niet 

waarschijnlijk is. Tegelijk zijn negatieve gezondheidseffecten niet helemaal uit te sluiten. Het 

kabinet blijft de nieuwste wetenschappelijke resultaten volgen. Mocht uit onderzoek blijken 

dat er nadelige gezondheidseffecten zijn dan zal het kabinet passende maatregelen treffen.  

 



 

 

Agent Telecom is de toezichthouder op het gebruik van elektromagnetische velden en meet 

daarom regelmatig de elektromagnetische straling. Alle metingen zijn openbaar en staan in 

het Antenneregister. Er wordt getoetst of de elektromagnetische straling onder de 

blootstellingslimieten blijft (voor 2G, 3G, 4G en 5G). 

 

Inwoners met zorgen over 5G 

We weten dat er onder sommige inwoners zorgen zijn over de veiligheid van de brede 

toepassing van 5G. Deze zorgen nemen wij serieus. Wij verwijzen inwoners met zorgen naar 

de volgende website: Zendmasten en 5G - GGD Leefomgeving. Ook kunnen inwoners met 

vragen over mogelijke gezondheidsrisico’s van 5G contact opnemen met bureau Gezondheid, 

Milieu en Veiligheid (0900-3686868).  

Bijlagen 

1. Brief 5G en gezondheid: sein veilig?!  
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F.L.J. van der Meijden 

 

https://ggdleefomgeving.nl/informatie-over/zendmasten-en-5g/#elektrogevoeligheid

